
國立臺灣海洋大學華語中心 

外籍生華語文趣味演說比賽簡章 

一、目的：結合 111學年度第 2學期課後輔導加強班辦理，旨在促進本校外籍生了解我國文

化與增進學習華語文動機。 

二、參賽資格及對象：本校在籍之外籍生。 

三、活動期程： 

1. 報名日期：即日起至 112年 5月 17日止。 

2. 比賽順序：112年 5月 24日公告於華語中心網站。 

3. 比賽日期：112年 6月 2日。 

4. 比賽地點：圖書館二樓愛樂廳。 

5. 報名方式：於期限內填寫表單，至多 20人 

( https://forms.gle/MC7xsEiRFXbtu5ns9 ) 。 

四、題目(請任選一題)： 

1. 來台灣後，印象最深刻的人事物。 

2. 什麼是臺灣最美的風景。 

3. 課本沒教我的中文。 

4. 我在臺灣旅行的經驗。 

五、評審方式及標準 

1. 由本中心聘請數位專業評審進行評判。 

2. 演講至 4分鐘時，按鈴提醒一次，至 6分鐘時按鈴提醒 2次；超過 7分鐘則長按鈴。 

3. 演講時間以 4至 6分鐘為原則，演說時間 6分至 6分 59秒不扣分；至 7分鐘起每超過

一分鐘扣總分 1分(未達一分鐘以一分鐘計)。 

演說時間 
2分鐘至 

2分 59秒 

3分鐘至 

3分 59秒 

4分鐘至 

6分 59秒 

7分鐘至 

7分 59秒 

8分鐘至 

8分 59秒 

https://forms.gle/MC7xsEiRFXbtu5ns9


扣分 2 1 0 1 2 

 

4. 評分標準如下表 

項目 比例 備註 

創意發想 25%  

詞語表達 25% 

可使用英語輔助，但使

用英語比例列入本項目

計算 

儀態台風 20%  

內容結構 20%  

時間掌握 15%  

5. 人氣獎：由現場旁觀聽眾（不含評審及工作人員）進行投票，獎項與前 3名獎項不重

複。 

六、獎勵 

1. 第一名頒發新臺幣 1500元之圖書禮券，計 1名。 

2. 第二名頒發新臺幣 1000元之圖書禮券，計 1名。 

3. 第三名頒發新臺幣 800元之圖書禮券，計 2名。 

4. 人氣獎頒發新臺幣 500元之圖書禮券，計 2名。 

七、權利聲明：參賽者同意無償授權個人參加演講影音、影像之著作財產權及肖像權等提供

本中心作為推廣業務使用。 

八、其他事項： 

1. 參賽者須遵守本簡章規範，若有違反規定情事，主辦單位有權取消參賽資格。 

2. 比賽遵循中央流行疫情指揮中心及海大防疫指引辦理，如遇有不可抗拒因素如重大



天然災害或疫情等，得由主辦單位決定停止或延期辦理，相關訊息發布於本中心網

頁，不另行通知。 

3. 比賽表現經評審評定為未達獲獎標準者，獎項得以從缺。 

4. 主辦單位不提供道具及費用與參與者。配合演說內容，參賽者可自備服裝、道具、

照片或影音，場地僅提供投影機。如有使用需求請於報名時於報名表內標註。 

九、如有未盡事宜及變更事項，請依華語中心網頁公告為主。 

十、活動流程： 

時間 內容 地點 備註 

14:30~15:00 參賽者報到 愛樂廳外走廊  

15:00~15:10 致詞 愛樂廳 長官致詞 

15:10~16:10 上半場演說 愛樂廳  

16:10~16:20 休息   

16:20~17:20 下半場演說 愛樂廳  

17:20~17:30 投票及評審討論 

投票:愛樂廳外走廊 

評審討論:愛樂廳內 

 

17:40~18:00 開票及頒獎 愛樂廳  

 

  



Mandarin Learning and Education Center 

Fun Speech Contest 

A. Purpose：By holding such contest, to motivate international students to learn Chinese, and 

to provide opportunities for students to practice their speaking skills. Moreover, to 

encourage students to be creative by holding a fun speech contest rather than a formal 

speech contest.  

B. Target：International students in NTOU. 

C. Schedule： 

a、 Registration：From now on to 2023/5/17. 

b、 Stage order：2023/5/24 announced on the website of Mandarin Learning and 

Education Center.  

c、 Date：2023/6/2. 

d、 Location：Concert Hall, 2nd floor, library. 

e、 Method：Fill in the Google Sheet before deadline, 20 students at most. 

( https://forms.gle/MC7xsEiRFXbtu5ns9 ) 

D. Topic (choose one) 

a、 The most impressive thing you met after coming to Taiwan. 

b、 What is the most beautiful scenery in Taiwan? 

c、 Mandarin I can’t learn from the textbook. 

d、 My travel experience in Taiwan.  

E. Evaluation Standard and Method： 

a、 Mandarin Learning and Education Center will ask several professional teachers to 

evaluate.  

b、 We will ring the bell at the 4th minute, ring the bell twice at the 6th minute. The bell 

will continue ringing after the 7th minute.  

https://forms.gle/MC7xsEiRFXbtu5ns9


c、 The duration of your speech limited to 4 min to 6 min 59sec. We will not deduct 

points if your speech is 6 min to 6 min 59 sec. If your speech is more than 7 min, we 

will deduct one point.  

Time 2 min to 

2 min 59 

sec 

3 min to 

3 min 59 

sec 

4 min to 

6 min 59 

sec 

7 min to 

7 min 59 

sec 

8 min to 

8 min 59 

sec 

Deduction 2 1 0 1 2 

d、 Standard： 

Grading Items Proportion Others 

Creativity 25%  

Expression 25% You can use English to 

help to express 

yourselves, but the 

English you used will be 

counted in this part. 

Bearing  20%  

Structure 20%  

Time Control  15%  

 

F. Popularity Award：Students who come to watch the contest (including the participants, the 

judges and the workers from CLC excluded) will vote. 

G. Awards： 

a、 1st place：NTD 1500 voucher, 1 quota. 

b、 2nd place：NTD 1000 voucher, 1 quota.  

c、 3rd place：NTD 800 voucher, 2 quotas.  

d、 Popularity Award：NTD 500 voucher, 2 quotas. 

H. Copyright：The contest will be recorded, and all contestants must agree to being recorded. 



The recordings mat be published on the website of the General Education Center and the 

Mandarin Learning and Education Center. 

I. Notice： 

a、 All contestants must follow the regulation; General Education Center has the right to 

cancel the right of the contestant if any violation happened. 

b、 The contest will follow the epidemic regulation of NTOU and the CECC. If there is 

any disaster of other major causes, the General Education Center has the right to 

cancel the contest. The cancellation will be announced on the website of General 

Education Center. 

c、 The award can be vacancy if the contestants don’t meet the standard of the contest. 

d、 Mandarin Learning and Education Center DO NOT offer any fee or stage properties 

for the contestants. You may use the projector of the concert hall to display video, 

photo, or recordings. Please bring your own file and let us know whether you need the 

projector or not when you register in the contest. 

J. Itinerary： 

Time  Content Location Others 

14:30~15:00 Sign in The corridor of 

Concert Hall 

 

15:00~15:10 Opening Remarks Concert Hall  

15:10~16:10 First half of speech Concert Hall  

16:10~16:20 Break   

16:20~17:20 Second half of 

speech 

Concert Hall  

17:20~17:40 Judge Discussion 

Popularity Vote 

Discussion:  

Vote: The corridor of 

Concert Hall 

 

17:40~18:00 Award Ceremony Concert Hall  

 



K. General Education Center maintains the right to change or to adjust the regulation. 


